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Møde dato 

16. marts 2023 

Mødested 

Personalerum 

 

Møde tidspunkt 

Kl. 17.15 - 19.15 

Møde nr. 

 

Mødeleder  

 

Afbud til 

Anders Henriksen på 21 64 60 34, via AULA eller 

på anhe@kolding.dk 

Deltagere 

Medarbejderrepræsentanter: Kirsten Ellerbek og Linda Nielsen 

Forældrevalgte: Maria Andresen, Thomas Schmolke, Lone la Cour Kryger, Bjarne Hindkjær Hansen, 

Jesper Stougård Baunbæk, Maja Gellert Christiansen, Sune Stoklund Sørensen   

Ledelse: Rune Robert Friis og Anders Henriksen 

Elevrådsrepræsentanter: Anton Fibiger Diemer (6.A) og Julie Astrup Mortensen (6.B) 

Bemærkninger 

Ordstyrer: Anders Henriksen pga. afbud fra Lone 

Afbud: Lone la Cour Kryger og Thomas Schmolke 
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Dagsorden 

01.01 Godkendelse af dagsorden - kl. 17.15-17.17  

Dagsorden godkendt, men fokus på tid nok til 1.9 

01.02 Godkendelse af referat fra seneste møde – kl. 17.17-17.20 

Referat godkendt 

01.03 Orientering – kl. 17.20-17.35 

01.03.1 Formanden + øvrige forældre 

Brugernævnsmøde på mandag 

01.03.2 Ledelsen: (skolebestyrelsens opgave til skolefesten) 

Legepladsudvalget har fået nye tegninger og arbejder stadig på højtryk med den sidste 

finansiering. Ansøgningen til landsbypuljen er nu politisk godkendt, og vores ansøgning fik stor 

ros, og skal bruges til eksempel til fremadrettede ansøgninger. 

Sigurd Barrett Kommer og holder koncert til skolefesten sammen med 5. klasse og 1. klasse. 

Skolebestyrelsen hjælper til i kaffe- og kageboden til skolefesten. 

Anders og børnehaveklasseleder, Christine har været i børnehaven og fortælle for den 

kommende forældregruppe til skolestartere i 2024.  

01.03.3 Personale 

https://www.kolding.dk/
mailto:anhe@kolding.dk
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Side 2 

Der arbejdes hen mod skolefesten. Mange gode læringsmiljøer rundt på skolen, hvor der arbejdes 

i grupper m.m. 

Der er netop gennemført trivselsmålinger i næsten alle klasser. De sidste klasser er ved at 

gennemføre nu. 

Masser af spændende aktiviteter i naturfagene. 

I SFO arbejdes med påsketema. Efter påske er der Grønlands-tema. Der planlægges og 

forberedes også til årets rollespil i juni-måned. 

Besøg af glidende overgang. 

01.03.4 Elevrådet 

Intet særligt. De har mest brugt tid på at forberede rundvisningen. 

01.04 Skolens fysiske rammer (elevrådsrepræsentanterne viser bestyrelsen rundt på skolen) – kl. 

17.35-18.05 

Anton og Julie har vist rundt på skolen og udpeget nogle af deres favoritsteder, men også steder, 

hvor de ønsker forandringer/forbedringer. 

Blandt favoritstederne var gymnastiksal, PLC/bibliotek, aula, Juniorklub samt billedkunst og N/T. 

Det er et stort problem af holde toiletterne rene. 

Der er også problemer med affald ved madpakkehuset. 

01.05 TEMA-drøftelse vedr. skolens arbejde med dysleksi – kl. 18.05-18.35 

På baggrund af Annes oplæg og drøftelse på seneste møde kommer Maria med et oplæg på 

vegne af arbejdsgruppen med forslag til indsatsområder i skolens arbejde med dysleksi som kan 

lægges ovenpå det vi allerede gør.  

Efterfølgende drøftelse af området samt af, om der skal udarbejdes et princip. 

Tanker om at introducere IntoWords som et generelt arbejdsredskab i alle klasser. Gode 

drøftelser af hvordan vi kan styrke eleverne selvværd i brugen af LST. Fokus på den tidlige 

opsporing og indsats for læsesvage elever. Umiddelbar enighed om, at forældrenetværk vil være 

for svært at etablere på en mindre skole. 

Arbejdsgruppen tager input med tilbage til det videre arbejde. Punktet sættes på maj-mødet.  

01.06 Input til Sjølund-Hejls Skoles skoleudviklingsplan – kl. 18.35-18.50 

AH gennemgår de centrale tematikker fra skolens sparringssamtale med forvaltningen. Med 

særligt fokus på 3 udvalgte temaer kvalificeres og drøftes den videre indsats. 

De 3 udvalgte tematikker/udfordringer er: 

- Bevægelse i undervisningen 

- Stigende elevfravær 

- Vigende tilslutning til SFO 

Anders gennemgik beskrivelser for alle 3 områder, og de blev kort drøftet. Anders tager punkterne 

med til skoleudviklingssamtale med forvaltningen d. 14/4. 

01.07 Indsatsområder for kommende skoleår – kl. 18.50-18.55 

Punktet ses i sammenhæng med forrige punkt samt evaluering af indeværende skoleår på 

personalemøder. 

I indeværende skoleår har indsatsområderne været: 

- ”En god skole for alle” 

- Styrkelse af kernefagene (dansk og matematik) 

Status på de to indsatsområder samt tanker omkring kommende skoleår. 

Hvordan spiller dette sammen med indsatserne fra skoleudviklingsplanen? 
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Side 3 

Anders gennemgik punkterne og anbefalingerne fra personalet. Vi arbejder videre med begge 

indsatsområder. 

01.08 Planlægning af kommende skoleår – kl. 18.55-19.00 

Skemastruktur samt timefordelingsplan gennemgås. 

Begge dele blev gennemgået sammen med tidsplanen for skoleårets planlægning, og der var 

enighed om at fortsætte begge dele som i indeværende skoleår. 

01.09 Dagsorden til april-mødet, hvor Mads Kloppenborg deltager – kl. 19.00-19-05 

Er der input til dagsordenen for april-mødet? 

Budgetønsker jf. tilbagemelding til forvaltningen. 

Sikker skolevej (mellem Hejls-Sjølund-Kolding) 

01.10 Punkter til kommende møder – kl. 19.05-19.10  

01.10.1 Fortsat gennemgang af principper: Tilbagemelding fra skrivemøderne (fortløbende på møder) 

01.10.2 Fortsat arbejde med dysleksi – tilbagemelding fra arbejdsgruppen (maj-mødet) 

01.10.3 TEMA-drøftelse: SFO (tages op efter endelig vedtagelse af de kommunale mål- og 

indholdsbeskrivelser d. 16/4) maj-mødet 

01.10.4 OBS – elevrådets deltagelse ved marts-mødet skal prioriteres (hvilke principper er særligt 

relevante) 

01.11 Evt. – kl. 19.10-19.15 

 

 

TASK-LISTEN fra sidste møde (revideres ved mødets afslutning): 

 

 


